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Jegyzőkönyv 
 

Készült: A Csévharaszt község  Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében 2011. február 10-

én megtartott képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint. 

 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből 

jelen van 7 fő. 

 

Napirend:  

 1. A 2011. évi költségvetésről szóló 1/2011.(II....) számú rendelet megalkotása 

               Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 2. Rendelet alkotás az anyakönyvi munkával kapcsolatban 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

3.A 2011. évi köztisztviselői teljesítménykövetelmények alapját képező célok 

 meghatározása 

     Előadó: Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

 

 4. A díszterem bérbeadása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 

5.Egyebek: (erdőgazdálkodás, szennyvízkvóta, bankautomata...) 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármesteri 

 

      

. 

 

A képviselők a napirendi pontokat egyhangúan elfogadták. 

 

 1. napirendi pont tárgyalása: A 2011. évi költségvetésről szóló rendelet megalkotása 

  Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A kiküldött anyag akkor készült, amikor a szakértő 

véleményezte, így már a most kisebb módosításokat kell elvégezni az Ő javaslatának 

figyelembe vételével. Az első módosítás a rendelet 3.§ (2) bekezdésében: „A hiányt 

pénzmaradványból  és bevétel többletből fedezi”.A második módosítás: a 8.§ (2) bekezdése 

teljese egészében kihúzásra kerül. Fejlesztési kiadásoknál az intézményekkel egyeztetett 

igényeket részben lehetett figyelembe venni, mivel céltartalékot is kell képezni. A bevételek 

tekintetében a pénzügyi bizottságnak nem volt módosító indítványa. Várja a képviselőktől a 

módosító indítványt. 
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Bevételek: 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Ingatlan eladáson 2 millió forint van betervezve, ezt az összeget 

kockázatosnak tartja.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Kisfaludy utcában lévő ingatlanokat a legjobb tudomásunk 

szerint ebben az évben el kívánják adni. Az új tulajdonosoknak, ha be kívánja fejezni az 

építkezést, akkor meg kell vásárolnia a hiányzó területet. Ha nem jön be a telek eladás, akkor 

iparűzési adóból bejöhet, mivel egy kicsit alul lett tervezve.  

 

Manulek József képviselő: Bevétel elmaradásokra szeretne rákérdezni. Az új házaknál a 

fennmaradó plusz terület mikor kerül befizetésre? Milyen kintlévőség van, ami realizálható 

belátható időn belül? Mekkora a kintlévőség összege? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Azok a telek végek szerepelnek a 2 millió forint alatt. A 

kintlévőségek nagy része, amit be lehetett hajtani az szerepel a bevételi oldalon. A tervezést 

és a behajtást külön kell választani. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Röviden tájékoztatja a képviselőket, mely szerint a 2010. 

december végi adó kintlévőség 13 200 e Ft. 

 

Manulek József képviselő: úgy emlékszik, hogy az előző évben sokkal több volt a 

kintlévőség. 

 

Kiadások: 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Egy friss információt kapott miszerint a foci-suliban 15-20 fő 

jár edzésekre. A ritmikus sport gimnasztika is kérelmet nyújtott be negyedévente 100-130 e 

Ft-os támogatásra. 

 

Naszvadi Sándorné pénzügyi bizottság elnöke: A bizottsági ülésen a támogatásoknál merültek 

fel módosító javaslatok.  A foci-sulinak a támogatását meg kívánják vonni, mivel a helyi 

gyerekek nem veszik igénybe. A birkózóknak + 100 e Ft-ot javasolnak. A maradékot 

céltartalékba tennék. Az egyház támogatásánál volt egy javaslat, hogy ha a katolikus pap 

elzárkózik, hogy a reformátusok is használják a templomot, akkor vonjuk meg a támogatást az 

egyháztól. A megmaradt pénzt céltartalékba lehetne tenni vagy a gyerekeknek lehetne úszó 

tanfolyam, vagy korhatár nélküli néptánc tanfolyam. A helyi újságnak szánt 500 e Ft-ot ki kell 

húzni, mivel a civil egyesület létrehozott egy kiadványt, kettő újság pedig nem kell. A fenn 

maradt összeget szintén lehet céltartalékba tenni, illetve a civil szervezeteket támogatni. A 

pénzügyi bizottság világosnak, egyértelműnek találta a 2011. évi költségvetési rendelet 

tervezetet, a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A pénzügyi bizottságon felmerült, hogy a támogatásokat 

másképpen is fel lehetne osztani, lehetnének pályázati lehetőségek is. Rendeletet lehet alkotni 

arról, hogy hogyan lehetne pályázni és ez év második felétől ez életbe lépne. Tehát a 

szervezetek az itt betervezett összeget nem egy összegben kapnák meg, eddig is csak 
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időarányosan kapták meg. A most betervezett támogatásokat valamilyen szempont szerint fel 

kell osztani a szervezetek között, amiből az első félévben gazdálkodni tudnak. A második 

félévben pályázni kell a támogatásra.   

  

Manulek József képviselő: A foci-suli az előző évben a támogatásról az iskola felé számolt el. 

Javasolja, hogy most az önkormányzat felé számoljon el minden szervezet.  

 

Mocsáry Balázs: Az iskola költségvetésében volt betervezve és az elszámolást elvégezte. 

Ahol nincs, egyesület ott a számlát hozzák és le van igazolva, ki van fizetve.  Ha 

egyesületként működik, akkor az egyesületnek átutaljuk, mint támogatást. Az egyesületek 

évvégén beszámolnak a tevékenységükről, de már számlával nem kell. Van felügyeleti 

szervük, feléjük számolnak el. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Nem tudja, hogy a foci-suli miért szűnt meg Csévharaszton, miért 

kezdtek Vasadra járni. Most egy helyi lakos jelentkezését hozta, aki szívesen felvállalná az 

edző szerepét. Ő szeretne itt helyben a gyerekekkel foglalkozni, itt kell helyben támogatni 

őket. 

 

Manulek József képviselő: itt nincsen pálya. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Ha vannak gyerekek, utána lehet gondolkodni a fejlesztésekről. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Úszás esetében a 10 alkalom, 80 e Ft lenne, a buszt fizetné 

az önkormányzat. A tanfolyamot kellene fizetni a gyerekeknek, ami 7000 Ft. 

 

Manulek József képviselő: A tornaterem ki van adva bérbe, mennyi bérleti díj folyik be? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ha csévharaszti gyerekek használják, nem kell fizetni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A tornateremből minimális a bevétel. Amennyiben a 

résztvevő több mint fele csévharaszti lakos nem kell terembérletet fizetni.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Összefoglalja az elhangzottakat, mely szerint birkózók: 300 e 

Ft, ritmikus sportgimnasztika: 200 e Ft, foci és egyéb: 200 e Ft. Összevontan, 

sporttámogatásként szerepel majd a 700. e Ft. Megpróbálják a rendeletet mielőbb megalkotni, 

hogy lehessen pályázni. 

 

Blahó Sándor képviselő: Közalkalmazottak ruhapénzét nem lehetne a köztisztviselők 

ruhapénzéhez közelíteni? 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A pénzügyi bizottság is foglakozott ezzel a kérdéssel. A 

köztisztviselők esetében 200 e Ft kötelező cafeteria, a közalkalmazottak esetében adható 

kategória, így ők üdülési csekket, étkezési utalványt kapnak 200 e Ft értékben. A 

közalkalmazottak 20 e Ft ruhapénzt kapnak a köztisztviselők 70 e Ft-ot, tehát 50 e Ft a 

különbség a köztisztviselők javára. 2010. előtt a ruhapénz kötelező jellegű volt a 

köztisztviselőknél. 
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Manulek József képviselő: Civil egyesület, Cséfe 500 e Ft és benne lenne az önkormányzat 

független újságja is? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Egyesület kapna ebből 300 e Ft-ot, majd ő is pályázik, és 

céltartalékot képezünk az újságra tervezett összegből. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Nem ért vele egyet, hogy az egyháztól teljesen vegyük el a 

támogatást. Hogy lehet a két vallást kötelezni arra, hogy egy templomba legyenek? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem vonjuk meg, csak a kifizetést függesztjük fel, a 

költségvetésbe az összeg benne marad. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A templom építésébe minden lakos adakozott vallásra tekintet 

nélkül.  

 

Manulek József képviselő: Polgárőrséggel kapcsolatban elmondja, hogy szó volt róla, hogy át 

akarnak menni egy másik polgárőrszövetségbe, mert ott több pályázati lehetőség van. A 

problémája az, hogy a csévharaszti polgárőröket a másik szervezet átirányíthatja, az autó 

másik körzetben használják, tehát elvonják a falutól, miközben az önkormányzat támogatja a 

helyi polgárőröket. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ezért nincs most több betervezve, mivel ott jobbak a 

támogatási lehetőségek.  

 

Orosz Csaba helyi lakos: Szelektív hulladékgyűjtés van-e a kiadási oldalon. Nem igazán jól 

működik a faluban. A sziget jobb lenne. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A költségvetésbe nincs betervezve hulladékgyűjtő sziget, 

mivel több millió forint lenne.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Több településen most számolják fel a szigeteket, 

pályázatok már nincsenek is kiírva. Cegléden a regionálisban is zsákos szelektívet vezették 

be, Gyál és Üllő is visszaállt a zsákos, háztól történő begyűjtésre. Csévharaszton a 

Hulladékgazdálkodási terv szerint 2 szigetet lehetne kialakítani, de ez a községben kevés és 

nagy költséggel járna. A szigetek nem váltak be.  

 

Damner Erzsébet könyvtárvezető: Új alapító okiratot fogadtak el 2010-ben. 

Szakfeladatonként benne vannak a feladatai. Egyik része a községi könyvtár, a másik az 

iskolai könyvtári feladatok, valamint a közösségi színtér. Ide került a közösségi színtérhez a 

rendezvények szervezése is, tehát sok feladata van a könyvtárnak. Ezt a sok feladatot le is írta, 

hogy ennek ismeretében tudjanak dönteni a képviselők, de sajnos nem jutott el a képviselők 

felé. Mint ismeretes a könyvtár 1 személyes. Volt egy ellenőrzés és leírta, hogy az egy 

személy nem terhelhető tovább. 2009-ben testületi ülésen elhangzott, hogy kapjon egy fél 

státuszt a könyvtár. Jegyzőasszony mondta, hogy egy közcélút kap, aki takarít, napi 2 órában. 

A kollégát nem lehet másra kötelezni. A jegyző a munkáltatója. Február 28-tól megszűnik a 

közfoglalkoztatás. Ha beteg, vagy szabadságra kell mennie, nincs megoldva a törvényes 

feltétele a helyettesítésnek. Mint intézmény vezetőnek egyre több a feladata, ezért kér egy 4 
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órás státuszt, aki kitakarít és megtanulná a könyvek kiadását, állomány karbantartását is. Nem 

lenne probléma, ha szabadságra megy. Mindig probléma volt, hogy a fiatalokkal nincs 

foglalkozva, most már a könyvtárba szoktak a fiatalok, játszanak, beszélgetnek. Ezért kérné a 

4 órás státuszt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Elviekben egyetért, csak az időzítés nem jó. Működési hiányos 

költségvetésnél tartós létszámfejlesztést csak a fejlesztések megnyirbálásával lehet 

megvalósítani, ugyanakkor nem tudjuk, miből gazdálkodunk 2012-ben. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A közcélú foglalkoztatás nem szűnik meg. Továbbra is 

lehet pályázni rövid és hosszú távú foglalkoztatásra. A bruttó költség 5%-át kell az 

önkormányzatnak fizetnie. Közhasznú 4 órában az orvosiban, 2 órában a könyvtárban takarít. 

Az irányítási jogot átadta az intézményvezetőnek. Tartós távollétre nem lehet státuszt 

létrehozni. Ha megbetegedik az intézményvezető, akkor majd a munkáltató megkeresi a 

környékbeli könyvtárosokat a helyettesítés végett.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A munkanélküliek között lehet, hogy van olyan csévharaszti 

aki a takarítást és a nyitvatartási időt tudja garantálni, természetesen tűzoltómunkával.  

 

Manulek József képviselő: Vannak olyan napok, amikor sokan vannak a könyvtárban. A 

takarítás biztos megoldható, de egy 4 órás munkaerő elkelne a könyvtárban. A formát kellene 

megtalálni egy helyi lakos jól mozgatható. A közmunka programon belül meg lehet oldani. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Bérpótló juttatásosok közül lehet választani. A formáján 

lehet és kell gondolkodni. Közalkalmazotti jogviszonyt csak pályáztatni lehet. 

 

Damner Erzsébet könyvtárvezető: Anka Bélánéra gondolt helyettesnek. Október óta nagyon 

lelkesen segíti a munkáját. Intézményvezetőként kéri, hogy egy főt vegyenek fel, mert több 

rendezvényt, feladatot nem tud egyedül ellátni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Ez intézményvezetői megbeszélésen név szerint nem 

hangzott el. Közalkalmazotti státuszt pályáztatni kell. 

 

Fodor Imre képviselő: Most is van olyan intézményvezető, akinek nincs meg a megfelelő 

iskolai végzettsége. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Meg van a szükséges szakmai végzettsége, mivel csak a 

magasabb vezetőnek kell főiskola, vagy egyetem.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: megbízott vezetőnek, aki határozatlan időre van 

megbízva, nem ír elő felsőfokú iskolát az ágazati jogszabály. 

 

Manulek József képviselő: Meg kell oldani az Erzsike problémáját. Eddig nem hangzott el 

név, csak most. Ha eddig ellátta ezt a feladatot jól, akkor meg kell keresni a jogi formát, 

hiszen milliónyi dologra kell oda figyelni a könyvtári nyitvatartási időben. Hozzon egy 

határozatot a képviselő-testület, hogy a jegyző a jogi oldalát nézze meg, dolgozza ki az anyagi 

részét. 
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Cseszlai Sándor képviselő: Nem csak takarításról van szó, ha nem helyettesítésről is, tehát a 

kérdés, hogy tudja-e helyettesíteni. Ennek a jogi formája nem biztosított.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 1/2011.(II.10.) számú határozata:  

Csévharaszt Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a következő ülésre a humán erőforrás 

fejlesztés jogi és anyagi feltételeit dolgozza ki. 

 

Határidő: március 

Felelős: jegyző 

             polgármester 

 

  

Mocsáry Balázs polgármester: A 2011. évi költségvetési rendelethez módosító indítvány volt, 

hogy a fejlesztési kiadásoknál a helyi újság szerkesztése kerüljön át céltartalékba. 

 

A módosító indítványt a képviselők egyhangúan elfogadták.  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással megalkotta a következő rendeletét:  

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2011.(II.11.) számú rendelete 

a 2011. évi költségvetésről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: Rendelet alkotás, az anyakönyvi munkával kapcsolatban 

                                     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az anyakönyvi eljárásról szóló 2010. évi I. tv. 2011. január   

                   01. napján lépett hatályba, mely kötelezővé tette a rendelet alkotását.  

 

Manulek József képviselő: Az ügyrendi bizottság megtárgyalta és a következő módosító 

indítványokat javasolja: Az anyakönyvi esemény díjazásánál a 3§.(2) bekezdésénél: a 

többletszolgáltatás ellentételezéseként 20 000 Ft, (5) bekezdésbe: összes létszám nem éri el a 

16 főt, 5 §. (1) bekezdésébe 8 000 Ft illetve 12 000 Ft kerüljön, (2) bekezdésbe a 

közreműködő személy alkalmanként bruttó 3500 Ft kapjon. A 6 § (2) bekezdése. A rendeletet 

évente felül kell vizsgálni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Az ügyrendi bizottságnak ezt a módosító javaslatát el 

tudja fogadni. Az előző évi házasságkötéseket vette alapul a rendelet készítésekor. Most egy 
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minimális többlet költséget jelent az önkormányzatnak. A törekvés, hogy munkaidőben 

történjen az anyakönyvezés. Hivatali költségvetés bízunk benne, hogy bírni fogja. Hivatalos 

helyiségen kívüli 20.000 Ft. hivatali munkaidőn kívüli és nem helyi lakos akkor 10 000 Ft, a 

díszteremben, helyi lakos esetében 5 000 Ft, abban az esetben, ha 16 fő alatti a résztvevők 

száma csak 2500 Ft-ot kell fizetni helyi lakosnak. Azért kell segítő, mivel a zenét szolgáltatni 

kell és a termet be kell rendezni. A külső helyszín esetében több időt kell ráfordítani, mivel 

utazni kell. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A hivatali helységen kívüli összeget jó, hogy emelték. A 

bevétel fedezi a kiadást? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem fedezi, mivel a helyi csak 50%-ot fizet.  

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosít indítványt: 

3 § (2) bekezdése: 10 000 Ft helyett 20 000 Ft legyen: 7 igen. 

3 § (5) bekezdése: 10 fő helyett 16 fő legyen: 7 igen. 

5 § (1) bekezdése: 3 000 Ft helyett 8 000 Ft legyen: 6 igen és 1 tartózkodás 

        4 000 Ft helyett 12 000 Ft legyen: 6 igen és 1 tartózkodás 

5 § (2) bekezdése: 1.500 Ft helyett 3.500 Ft legyen: 7 igen. 

6 § (2) bekezdése: e rendeletet évenként felül kell vizsgálni. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

2/2011. (II.11.) számú rendelete 

a hivatali helységen kívüli, és a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés 

engedélyezésének szabályairól és díjairól 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása: A 2011. évi köztisztviselői teljesítménykövetelmények alapját 

képező célok 

Előadó: Bárányné Billinger Erzsébet jegyző  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A köztisztviselők részére a képviselő-testület évenként szokta 

jóváhagyni az alapvető célkitűzéseket.  

 

Manulek József képviselő: Az előző évekhez képest van e valamilyen változás? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Jogszabályi változásokból eredő változásokról van szó és 

a költségvetésben elfogadott feladatok. Hagyaték jelentősen változott, valamint az 

anyakönyvi, állampolgársági jogszabályok is. Októberben kiemelkedő feladat lesz a 
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népszámlálás, mely több kollégát is érint a hivatalban. A szociális területen új elem a bérpótló 

juttatás és a pályáztatási feltételek. Döntés van az Ady E. utca házszámrendezéséről is.  

 

Manulek József képviselő: Ady Endre utca átszámozása 600 e Ft, ez miből adódik? Az egész 

községét rendezni kell. Az önkormányzat miért nem rendeli meg a házszámokat egyszerre. Az 

önkormányzat benyeli ezt az összeget?   

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A földhivatal ingatlan-nyilvántartáson 6 600 Ft-ért vezeti 

át a változást ingatlanonként. Most folyik a harc, hogy ingyen vezesse át, azon vagyunk, hogy 

minél kevesebbe kerüljön a lakosságnak. 

 

Manulek József képviselő: Meg kell keresni a fellelőst, valaki elrontott valamit.  

 

Fodor Imre képviselő: Sérelmezi, hogy a községben még mindig van Ságvári Endre utca. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:   

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 2/2011.(II.11.) számú határozata:  

Csévharaszt Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta a köztisztviselők 2011. évi teljesítmény 

értékelésének alapjául szolgáló kiemelt célokról szóló 

előterjesztést és azt köztisztviselők jogállásáról szóló 

módosított 1992. évi XXIII. tv. 34. § (3) bekezdése 

alapján jóváhagyja. 

 

Megbízza a jegyzőt, hogy a köztisztviselőkre vonatkozó 

egyedi teljesítménykövetelményeket 8 napon belül 

írásban adja ki, illetve a polgármestert, hogy a jegyzőre 

vonatkozó teljesítménykövetelményeket határozza meg. 

 

Határidő: azonnal illetve értelemszerűen 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

             jegyző  

 

 

 

 

4. napirendi pont tárgyalása: A díszterem bérbeadása 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A benyújtott kérelmet a képviselők megkapták. Saját 

hatáskörben egyszeri alkalomra adhatja ki a termet, de ez egy hosszabb távú bérlés lenne. A 

testület szabja meg a bérleti díjat.  
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Fodor Imre képviselő véleménye, hogy a reformátusok is ide fizetik az adójukat, nem 

javasolja, hogy fizessenek bérleti díjat.  

 

Manulek József képviselő: a képviselő-testület hozzon egy olyan határozatot, hogy ingyen és 

bérmentve határozatlan időre adja ki a dísztermet havi egy alkalommal a református 

istentiszteletre. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 3/2011.(II.11.) számú határozata:  

Csévharaszt község Önkormányzatának Képviselő-

testülete  megtárgyalta a  Vasadi Református 

Egyházközség kérelmét, és  a Dísztermet a hónapok első 

vasárnapján egy órás  időtartamra térítésmentesen 

biztosítja istentisztelet céljára a helyi református 

közösség részére a határozat visszavonásáig. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

             polgármester 

 

 

 

5. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

  A.) Papír bolt 

 

       Tóthné Rakusz Julianna képviselő: nagyon örülne az üzletnek, hol gondolták helyileg? 

        

      Mocsáry Balázs polgármester: Az önkormányzatnak központi területe csak a vízmű és az 

orvosi rendelő közötti rész. 

 

      Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Beadtunk egy faluközpontra pályázatot, ami szintén arra a 

területre szól, van valami megoldás?  

 

       Mocsáry Balázs polgármester: Sajnos még nincs döntés a pályázatban, de ha nyerünk, akkor 

mindenféleképpen ütközik a két dolog. Ha nem lenne sikeres a pályázat, akkor egy 

mobilizálható fa épület megoldható lenne.  

 

       Blahó Sándor képviselő: Az Ady és Iskola utca sarkánál lévő „parkoló” területe? Hiszen csak 

az egészségügyi dolgozók használják.  
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       Nyeste András: Mivel ez egy mobilizált, könnyűszerkezetes, minimális közmű bekötést 

igényel. A vízmű és az egészségház melletti terület kicsi. Oda már építményt elhelyezni nem 

lehet.  

 

       Manulek József képviselő: Esetleg ha a kérelmezőnek úgy megfelel, hogy odaadjuk  a helyet 

és ha nyerünk a pályázaton akkor egy másik helyre mennének. Hol tudnánk nekik másik 

helyet biztosítani? 

 

       Mocsáry Balázs polgármester: 1- 2 hónapot kellene várni, hátha lesz döntés és közben 

lehetne ifj. Tóth Istvánnal beszélni, a volt tejház területén történő bérbeadásról. 

 

  B.) Szennyvíz 

 

       Mocsáry Balázs polgármester: 2007-ben foglalkozott a képviselő-testület a szennyvíz 

kvótával. A Monortáp Kft bővíteni fog, létszámunk növekedik. A kommunális szennyvizük 

napi 1 m
3
-rel emelkedik. A Kövál Zrt akkor járul hozzá, ha mi adunk a lakossági kvótánk 

terhére 1 m
3
-t. 

 

       Naszvadi Sándorné képviselő: Javasolja, mivel a helyi lakosságból sok embert foglalkoztat. 

 

      A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát.   

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének  4/2011.(II.11) számú határozata:  

Csévharaszt Önkormányzat Képviselő-testülete a 

csatornahálózatra történő rákötések vonatkozásában az 

alábbi döntést hozza: 

 A H.44.985/2000. számú létesítési engedélyben 

meghatározott napi kvóta terhére engedélyezi, hogy a 

Monortáp Kft. a foglalkoztatotti létszám emelkedéséből 

adódóan napi 1 m
3
-rel növelje a napi 

szennyvízkibocsájtást, a helyi rendeletben meghatározott 

hozzájárulás megfizetése mellett. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 

C.) Bank automata 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a megkeresett bankok közül 

csak egy adott részben kedvező választ, a Takszöv. Természetesen feltétellel, mivel neki a 

bankautomata kihelyezése nem éri meg. Csak úgy üzlet neki, ha az önkormányzat az ügyfele 

lesz, tehát ők lennének a számlavezetőink. Most az OTP-nél vannak az önkormányzat számlái 
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vezetve, eddig különösebb probléma nem volt. Az automata valamelyik intézményben 

kerülne elhelyezésre 2-3 m2 területre lenne szüksége. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A lakosság 80%-ának OTP-nél van a számlája. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 5/2011.(II.11.) számú határozata:  

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert, hogy folytasson tárgyalást a 

Takarékszövetkezettel arról, hogy az önkormányzat 

számláit, milyen konstrukció keretében tudná vezetni 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Erdőgazdálkodás 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az 1990-es években az Erdőszöv-vel lett szerződés kötve 

erdőgazdálkodásra. Most az önkormányzat lenne a gazdálkodója az önkormányzati erdőknek 

és egy szakembert, szakértőt felkérnének, - aki benne van az országos nyilvántartásban - 

annak megállapítására, hogy mely erdők vágásra érettek.  Pályáztatni lehet és a kedvezőbb 

ajánlatot adót megbízni a fakitermeléssel és ültetéssel. 

 

 

Egyeb bejelentések 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő véleménye, hogy a sortpálya állagát meg kellene őrizni, ha 

idővel ott foci pályát akarunk építeni. Valamit tenni kell vele. Traktorokkal, autókkal 

közlekednek rajta. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Megnézzük a helyszínen. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Az új ravatalozó előtti tereprendezést meg kell oldani tavasszal. 

 

Blahó Sándor képviselő: csillagsaroknál nem tartják be a szabályokat az autósok, nem állnak 

meg. A reggeli órákban 7-8 óra között jó lenne fokozott polgárőr vagy kmb-s jelenlét. 

Valószínű visszatartó ereje lenne. A volt BM területén milyen ipari tevékenység folyik, van-e 

valamilyen tudomása róla az önkormányzatnak. Iparűzési adót fizet? Volt már valamilyen 

ellenőrzés kint? Vagy fenn áll a veszélye annak, hogy elköltözik a cég és ott hagy sok 

szemetet. A községben látni egy-két helyen olyan szürke faládákat melyek vöröskereszttel 

vannak ellátva, és a laktanyából kerültek ki. Ami éghető azt elégetik, amit a méh telep átvesz, 

azt eladják, de ami benne vannak egészségügyi dolgok, azzal mit csinálnak?  
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Fodor Imre képviselő: Nincs bejelentési kötelezettségük, hogy milyen tevékenységet 

folytatnak?  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Egy cég fém raktározásával foglalkozik ott, de tudomása 

szerint a Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. a bérlőnek felmondott és a tevékenységet március 

közepéig be kell fejeznie. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Bárkit nem engednek be a területre. Birtokháborítást 

még a jegyző sem követhet el. Vagyonkezelőtől fog információt kérni. 2 éve volt ott mozgás, 

akkor volt kint bejáráson. 

 

Manulek József képviselő: Az óvodával szembeni terület mikor lesz elrendezve? Deák Ferenc 

utcában fák lettek kivágva. Kik vágták ki? 

 

Anka Béláné helyi lakos: Közös mosdóról, fürdőről már volt szó. Nem lehet az iskolában 

átalakítani a mosdót erre a célra? Most sok helyen korlátozták a vízszolgáltatást, nem tudnak 

fürödni, mosni sok helyen. Sok a tetű az iskolában, óvodában. Valamit tenni kell. Egy 

zuhanyzó, egy mosógép kellene, nem kerülne sokba.  

 

Manulek József képviselő: Az iskolában a wc-re ráférne egy tisztasági felújítás. Áldatlan 

állapotok vannak. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A nagy épületben biztos, hogy nem lehet zuhanyzásra 

átalakítani helyiséget. A meglévelőket kell olyan állapotba hozni, hogy a megfelelő higiénia 

biztosítva legyen.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A Csillagsarokkal kapcsolatban elmondja, hogy felveszi a 

kapcsolatot a Revák Isvtánnal és a polgárőrséggel. 

 

Fodor Imre képviselő: Fakivágás a pusztatemetőnél. A jegyző asszony válaszában azt írja, 

hogy nem adott ki külterületre fakivágási engedélyt. Egy pár sorral lejjebb pedig az áll, hogy 

van valakinek engedélye. Akkor, hogy is van ez az engedély dolog? 

 

Nyeste András: A külterületi fakivágási engedély nem jegyzői feladat, de nem is kell 

mindenhez fakivágási engedély. Közterületi facsoport karbantartása illetőleg a műemlék 

jellegű építménynek védelme az különbözik a dologtól.  Annyi történt, hogy a pusztatemető 

jogállása temető, közterület, amin található egy műemlék védettségű épület, ami egy nem 

műemlék védettségű terület része. Ez a terület volt teljesen elgazosodva, ez került kitisztításra, 

illetve az elhalt akácok, és a tájidegen bálványfa került eltávolításra.  Revák István vállalkozó 

pályázott rá, ő rendelkezett csak vállalkozói és egyéb engedéllyel. 

 

Fodor Imre képviselő kéri, hogy kerüljön visszavonásra ez az engedély és a Cséfe, ha az idő 

engedi elvégzi a tisztítást és turisztika szempontból rendbe teszi a területet. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Meg kell várni, hogy a vállalkozó elvégezze a feladatát és 

utána a Cséfe rendbe fogja tartani.  
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Manulek József képviselő: Már több éve Szabó Attilával a gazt levágatta az önkormányzat. 

Most miért nem lehetett neki szólni, hogy végezze el. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Volt egy idő, amikor Attila elvégezte és az üzemanyag 

kifizetésre került számla ellenében. Most nem jelentkezett, de tudomása szerint most sincs 

vállalkozói igazolványa.  

 

Damner Erzsébet könyvtárvezető: A falunapot ebben az évben, hogy képzeli az 

önkormányzat? Időben el kell kezdeni a felkészülést. Le kell írni, ki miért felelős. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Előbb a dátumát kell eldönteni. Van KOS bizottság, 

majd felállítja ki lesz a szervező bizottság. 

 

A képviselő-testület a falunap időpontjának: 2011. augusztus 6-át javasolja. 

 

Orosz Csaba helyi lakos: Szociális helység kialakítása ügyében elmondja, hogy Monoron 

nagyon jól működik a közös fürdő és mosoda. Segítséget kell kérni tőlük. 

Közétkeztetés illetően elmondja, hogy nagyon kifogásolható az étel minősége. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Az intézményvezetők nem jelezték a minőség romlást. 

Ősszel újabb pályázat kerül kiírásra.  

 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt, az ülés a továbbiakban zárt 

ülésként folytatódott. 

  

 

 

k.m.f. 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester        jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


